機電學院機電科技博士班資格考核-修課抵免申請表

填表日期: 年 月 日
1、基本資料
姓名: 學號:
組別:
指導教授審核:(簽名)
2、欲申請抵免科目資料
以學年度第學期修習之科目抵免資格考科
且。
已修習之科目開課所別為:
,該科目學期成績為:分。
3、授課老師審核 (請勾選,並簽名)
□學生學期成績為該科目前 30%。
□學生學期成績未達該科目前 30%。
授課老師簽名:
4、分組所長審核(請勾選,並簽名)
□同意學生抵免資格考試
□不同意學生抵免資格考試
分組所長簽名:
5、學院審核
□同意學生抵免資格考試
□不同意學生抵免資格考試
院長簽名:

- 註1:於每學期開學日起至期末考後一週止,受理資格考核申請,逾時不受理申請案。申 請時需檢附歷年成績單佐證。
- 註 2:選定之資格考核科目需為就讀博士班期間修習之科目,且該科目成績前 30%者,得 視為通過此科目之資格考,並以該科目學期成績為資格考核科目之成績。
- 註3:申請抵免資格考核之科目,若該科目之授課老師為學生指導教授,僅以一門為限。
- 註 4:依本班修業辦法第五條規定:「學生資格考試科目之選定,需經指導教授同意。未選定指導教授者,不得申請資格考試。」

Institute of Mechanical and Electrical Engineering Ph.D. Qualifying Exam Waive Application Form (for using course taken)

Date ://	(yy/mm/dd)
1. Basic Information	
Name: Student ID:	
Academic Division: Mechatronic Engineering Vehicle Engineering Automation Engineering	
Reviewed by Academic Advisor:(Sig	gnature)
2. Course Intended to Waive	
Course taken on academic year	_,
semester is intended to waive qualifying exam course	·
Course passed was offered by institute:	·
Course instructor was: Course final score was:	points.
3. Course Instructor Review (Please tick check mark and sign)	
□ Applicant's final score was among top 30% of the course.	
□ Applicant's final score was not among top 30% of the course.	
Course Instructor:	_(Signature)
4. Chair of Academic Division Review	
□ Agree to waive applicant's qualifying exam.	
□ Decline to waive applicant's qualifying exam.	
Chair of Academic Division :	(Signature)
5. Dean Review	
□Agree to waive applicant's qualifying exam.	
□Decline to waive applicant's qualifying exam.	
Dean:	(Signature)

- Note 1: If course waived was taken by applicant during own studies, and if the final score was indeed in top 30%, the qualifying exam for that specific course will be considered "pass", and final score for that course will be taken as score for qualifying exam.
- Note 2: Students can apply only once to waive courses which his/her own academic advisor is the instructor.
- Note 3: Copy of transcripts for all semesters must be attached as proof.
- Note 4: Those who have not selected academic advisor are not eligible to apply for the qualifying examination.

機電學院機電科技博士班資格考核-期刊論文抵免申請表

	<u></u>	年	<u>月</u>	E
1、基本資料				
姓名: 學號:			-	
組別:				
指導教授審核:(簽名)				
2、論文資料				
學術論文名稱:				
作者(依排名):				
期刊名稱:				
期刊刊數:				
發表日期:				
3、此篇論文用以抵免之科目名稱:				
4、分組審核 (請勾選,並簽名)				
□檢附學術論文之抽印本				
□扣除指導教授後,列名第一作者 □為學生	入學後	接受或	刊登	
□以機電科技博士班或分組所名之名義發表				
□同意學生抵免資格考試 □不同意學生抵	免資格	各 對		
分組所長簽名:				
5、學院審核				
□同意學生抵免資格考試				
□不同意學生抵免資格考試				
院長簽名:				

- 註1:一篇 SCI 論文可抵免一科資格考試, 唯該論文不得再申請作為博士論文計點的期刊論文。
- 註 2:依本班修業辦法第五條規定:「學生資格考試科目之選定,需經指導教授同意。未選定指導教授者,不得申請資格考試。」

Institute of Mechanical and Electrical Engineering Ph.D. Qualifying Exam Waive Application Form (for using SCI paper)

	Date :	/	/ (yy/mm/do
1. Basic Information			
Name: Student	ID:		
Academic Division: Mechatronic Engineering Automation Engineering	□Vehicle	Enginee	ing
Reviewed by Academic Advisor:			(Signature)
2. SCI paper Information			
Paper title:			
Author (by order):			
Journal Title:			
Volume and Issue:			
Date of publication:			
3 · To waive qualifying exam course :			
4 · Chair of Academic Division Review ☐ Copy of the paper attached ☐ Listed as the	e first autho	r after de	ducting advisors
□Accepted or published after enrollment			
□Published in the name of Institute of Mechanical a	and Electric	al Engine	eering or division
□Agree to waive applicant's qualifying exam.			
□Decline to waive applicant's qualifying exam. Chair of Academic Division:			_(Signature)
5. Dean Review			
□Agree to waive applicant's qualifying exam.			
□Decline to waive applicant's qualifying exam.			
Dean :		(Sig	gnature)

Note 1: One SCI paper is eligible to waive one qualifying exam course, and the same SCI paper cannot be used again for SCI paper points accounting.

Note2: Those who have not selected academic advisor are not allowed to apply for the qualifying examination.